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Referat styremøte 16.08.07 

 

Til stede:   Ole Håkon, Kåre, Jan Robert, Trygve, Ingvar, Svein, Frank Ove, Jarle og Ivar. 

 

 

Sak 12-07. Status 200m. 

Følgende gjenstår på banebygingen før vi kan si oss 100% ferdig: 

Fylle på litt masse bak skivene for å komme opp i riktig høyde for rikosjettfri 

bakgrunn. 

Litt maling på standplass 

Mangler enda noen regninger for å få helt kontroll på økonomien, men slik det ser ut 

bør det gå i hop økonomisk. Jarle ferdigstiller regnskapet for å se hva vi kan få med av 

reservedeler til banen. 

 

Sak 13-07. Utvidelse 100m. 

Det er ønske om å utvide 100m med 3 skiver. 

Styret undersøker muligheter for banetilskudd fra DFS for dette formålet. 

Det bør utarbeides et forslag til årsmøtet om planer for å få dette til. 

Uansett må 100m oppgraderes til dagens krav. 

 

Sak 14-07. Terminliste 2008 

Styret tar med seg ønske om å arrangere landsdelsstevnet i felt, samt ett banestevne i   

2008 til terminlistemøtet 23.august. 

 

Sak 15-07. 17.mai  

Det ble et overskudd på ca 27000 etter arrangementet 17.mai. Vi bør vurdere å være 

med også i 2008. 

 

Sak 16-07. Ansvar for drift av data samt 15m bane  

Styret er enige om å sette ned en komité for å utrede rutiner for ettersyn av av 

elektronikken og dataanlegg på stemtjønn. Ole Håkon tar initiativ for at dette blir gjort. 

 

Sak 17-07. Uttalelse ny ballhall i kommunen 

Svein utarbeider en høringsuttalelse for plassering av ny ballhall og oversender 

kommunen før fristens utløp 15.september. 

 

Sak 18-07.  

 

Ref. Svein 

 

 

 


